
STORUMANS KOMMUN PROTOKOLL 1 (70)  

 

Kommunfullmäktige  2023-04-19  

 

_________________________________________________________________________________________________________________ 

 Utdragsbestyrkande 

 
 

Plats och tid Folkets hus, Storuman 2023-04-19 kl. 12.30-15.55 

 Ajournering kl. 12.40-13.05 för allmänhetens frågestund (§ 26) 

 Ajournering kl. 14.00-14.15 för paus 

  

Beslutande Se närvarolista sid. 2-3 

   

Övriga närvarande Maria Mickelsson  sekreterare 

 Peter Persson  koncernchef §§ 38-69 

 Patrik Nilsson  administrativ chef/ställföreträdande koncernchef §§ 26-38 

  

  

  

     

 

 

 

 

   

 

 

 

 

 

 

Utses att justera Agneta af Ekenstam och Rickard Frohm 

 

Justeringens plats och tid Digital justering 2023-04-27 

 

     Paragrafer §§ 26-69 

Underskrift 

 

Sekreterare Maria Mickelsson 

 

Ordförande Ann-Christine Jonsson 

                      

Justerande                              Agneta af Ekenstam Rickard Frohm 

 Bevis om tillkännagivande av justerat protokoll 
Justeringen har tillkännagivits genom anslag på kommunens anslagstavla. 

  Organ                                              Kommunfullmäktige 

 
Sammanträdesdatum 2023-04-19  

   

Datum för anslags uppsättande 2023-04-27 Datum för anslags nedtagande 2023-05-19 

   

Förvaringsplats för protokollet Kommunkontoret, Storuman 

   

 

Underskrift 

  

 Maria Mickelsson 
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Närvaro- och omröstningslista  

                             § 46                        

Ledamöter Närvaro Ja Nej Avstår 

 

S 

 

Ann-Christine Jonsson  

 

Nb 

 

1 

  

 

L 

 

Martin Bengtsson 

 

Nb 

 

 

 

1 

 

 

C 

 

Patrik Persson 

 

- 

 

 

  

 

 

M 

 

Ulf Vidman 

Nb §§ 26-31, 

33, 35-69 

 

 

 

1 

 

 

M 

 

Veronika Håkansson 

Nb §§ 26-31, 

33-69 

 

 

 

1 

 

 

M 

 

Olle Wärnick 

Nb §§ 26-34, 

36-69 

 

 

 

1 

 

 

C 

 

Malin Svensson 

Nb §§ 26-31, 

33, 35-69 

 

1 

  

 

C 

 

Anders Persson 

Nb §§ 26-31, 

33, 35-69 

 

1 

  

 

C 

 

Tomas Mörtsell 

 

- 

 

 

  

 

L 

 

Hans-Peter Carlson 

Nb §§ 26-31, 

33-69 

 

 

 

1 

 

 

L 

 

Agneta af Ekenstam 

 

Nb 

 

 

 

1 

 

 

KD 

 

Per-Daniel Liljegren 

Nb §§ 26-33, 

35-69 

 

1 

  

 

KD 

 

Therése Mörtzell 

Nb §§ 26-33, 

35-69 

 

1 

  

 

S 

 

Ulrik Dahlgren 

Nb §§ 26-31, 

33-69 

 

1 

 

 

 

 

S 

 

Leif Karlsson 

Nb §§ 26-33, 

35-69 

 

1 

  

 

S 

 

Karin Malmfjord 

 

- 

 

 

  

 

S 

 

Peter Åberg 

 

- 

   

 

S 

 

Maria Gardfall 

Nb §§ 26-31, 

33-34, 36-69 

 

1 

 

 

 

 

S 

 

Rickard Frohm 

 

Nb 

 

1 

 

 

 

 

S 

 

Gunilla Lundgren 

 

- 
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Närvaro- och omröstningslista – forts.  

                            § 46                  

Ledamöter (forts.) Närvaro Ja Nej Avstår 

 

S 

 

Fredrik Boström 

 

- 

 

 

 

 

 

 

 

V 

 

Daniel Johansson 

Nb §§ 26-31, 

33-69 

 

 

 

1 

   

 

V 

 

Linda Glasin 

Nb §§ 26-31, 

34-69 

  

1 

 

 

V 

 

Andreas Johansson 

 

Nb 

  

1 

 

 

V 

 

Emilia Ronnhed 

 

- 

  

 

 

 

V 

 

Harald Kristiansen 

 

Nb 

 

 

 

1 

 

 

SD 

 

Elving Karlsson 

 

Nb 

 

 

 

1 

 

 

SD 

 

Marie Berglund 

Nb §§ 26-31, 

33, 35-69 

 

 

 

1 

 

 

SD 

 

Nils-Erik Dahlberg 

Nb §§ 26-31, 

33-69 

  

1 

 

 

SD 

 

Genevieve Bask 

 

- 

   

 

KL 

 

Erold Westman 

 

Nb 

 

 

 

1 

 

Tjänstgörande ersättare Närvaro Ja Nej Avstår Ledamot som ersätts 

 

C 

 

Stig-Eric Dahlberg 

 

Nb 

 

1 

 

 

  

Tomas Mörtsell 

 

S 

 

Marcus Törngren 

 

Nb 

 

1 

   

Karin Malmfjord 

 

S 

 

Bo-Anders Johansson 

Nb §§ 26-32, 

34-49 

 

1 

   

Peter Åberg 

 

S 

 

Josefin Jonsson  

 

Nb 

 

1 

   

Gunilla Lundgren  

 

V 

 

Theresa Rönnholm  

Nb §§ 26-34, 

36-69 

  

1 

  

Emilia Ronnhed 

 28 13 15   

            

Nb = Närvarande beslutande
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KF § 26   

 

Allmänhetens frågestund 
 

Enligt gällande arbetsordning ska allmänhetens frågestund äga rum i sam-

band med att kommunfullmäktige behandlar årsredovisningen.  

 

Av tillkännagivandet till kommunfullmäktiges sammanträde framgår att 

allmänheten har möjlighet att ställa frågor om årsredovisningen. 

 

Sammanträdet ajourneras kl. 12.40 för föredragning av ärendet  

Årsredovisning 2022 för Storumans kommun som följs av allmänhetens  

frågestund. Sammanträdet återupptas därefter kl. 13.05. 

----- 

 

 

 

 



STORUMANS KOMMUN PROTOKOLL 5 (70)  

    

Kommunfullmäktige 2023-04-19  

 

_________________________________________________________________________________________________________________  

Justering (sign)  Expediering  

 

 

KF § 27  KS/2023:90 - 007 

 

Information från kommunrevisionen 
 

Kommunrevisionen har framfört önskemål om att kommunfullmäktige vid 

varje sammanträde får information om de revisionsrapporter som kommun-

revisionen upprättat vid granskning av kommunens olika verksamheter.  

 

Följande revisionsrapporter redovisas:  

 

Revisionsrapport/ 

granskningsområde 

Ansvarig styrelse/ 

nämnd 

Upprättad 

Granskning av års-

redovisning 2022  

Kommunstyrelsen  2023-04-11 

Granskning av god 

ekonomisk hushåll-

ning 2022  

Kommunstyrelsen 2023-04-11 

Grundläggande 

granskning av kom-

munstyrelse och 

nämnder 2022 

Kommunstyrelsen 

Fritids-, kultur- och  

utbildningsnämnden 

Omsorgsnämnden 

Miljö- och samhälls-

byggnadsnämnden 

2023-04-11 

Granskning av kom-

munstyrelsens och 

nämndernas besluts-

organisation  

Kommunstyrelsen 

Fritids-, kultur- och  

utbildningsnämnden 

Omsorgsnämnden 

Miljö- och samhälls-

byggnadsnämnden 

2023-04-11 

Gransknings-

redogörelse 2022 - 

Storumans kommun-

företag AB  

 

Storumans kommun-

företag AB 

2023-04-11 

Gransknings-

redogörelse 2022 –  

Fastighets AB  

Umluspen 

  

Fastighets AB Umluspen 2023-04-11 
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KF § 27 – forts.  

 

Revisionsrapport/ 

granskningsområde 

Ansvarig styrelse/ 

nämnd 

Upprättad 

Gransknings-

redogörelse 2022 – 

Industri- och logistik-

centrum i Storuman 

AB 

  

Industri- och logistik-

centrum i Storuman AB 

2023-04-11 

Gransknings-

redogörelse 2022 – 

Hemavan Tärnaby 

Airport AB 

  

Hemavan Tärnaby  

Airport AB 

2023-04-11 

 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

att notera redovisningen.  

----- 
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KF § 28  KS/2023:269 - 007 

 

Revisionsberättelse 2022 
 

Kommunrevisorerna har 2023-04-11 upprättat revisionsberättelse för år 

2022.   

 

Till revisionsberättelsen bifogas följande bilagor: 

 

1. Revisorernas redogörelse 2022 

2. Granskning av årsredovisning 2022 

3. Granskning av god ekonomisk hushållning 2022 

4. Granskningsrapporter för kommunägda företag 2022 

 

Av revisionsberättelsen framgår följande:   

 

Revisorernas bedömning  

o Räkenskaperna är i allt väsentligt rättvisande.   

 

o Resultatet enligt årsredovisningen är förenligt med fullmäktiges mål för 

god ekonomisk hushållning 2022.   

 

o Kommunstyrelse och nämnder har i stort bedrivit verksamheten på ett 

från ekonomisk synpunkt tillfredsställande sätt. Omsorgsnämnden har 

inte bedrivit verksamheten inom tilldelad driftbudgetram.  

 

o Kommunstyrelsen, miljö- och samhällsbyggnadsnämnden samt val-

nämnden har fullgjort sitt verksamhetsuppdrag på ett ändamålsenligt 

sätt. Övriga nämnder har endast delvis uppnått fastställda mål för peri-

oden.  

 

o Kommunstyrelsens och nämndernas interna kontroll har delvis varit till-

räcklig. Brister har i hand noterats inom området informationssäkerhet 

(avsaknad av systematiskt arbetssätt).  

 

Revisorerna tillstyrker  

 

att kommunfullmäktige beviljar ansvarsfrihet för styrelse och nämnder 

samt de enskilda ledamöterna i dessa organ 

 

att kommunfullmäktige godkänner kommunens årsredovisning för 2022. 
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KF § 28 – forts.  

 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

att notera revisionsberättelsen för år 2022. 

----- 
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KF § 29  KS/2023:48 - 042 

    KS/2023:62 - 042 

    KS/2023:92 - 042 

 

Kommunstyrelsens och nämndernas verksamhetsberättelser 

2022 
 

Respektive styrelse och nämnd ska upprätta verksamhetsberättelser för 

2022 för sina verksamhetsområden. Verksamhetsberättelserna är nämnder-

nas egen redovisning till kommunfullmäktige och innehåller kommentarer 

kring resultatet, redovisning av viktiga händelser samt uppföljningar av 

fastställda mål i verksamhetsplanerna. 

 

Beredande organs förslag 

Kommunstyrelsens protokoll 2023-04-04 § 49. 

 

Kommunstyrelsen beslutade 2023-04-04 § 49 överlämna kommunstyrelsens 

och nämndernas verksamhetsberättelser 2022. 

 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

att godkänna kommunstyrelsens och nämndernas verksamhetsberättelser 

2022.  

----- 
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KF § 30  KS/2023:255 - 042 

 

Kommunfullmäktiges verksamhetsberättelse 2022 
 

Kommunfullmäktige har tilldelats en egen budgetram från och med 2021. 

Kommunfullmäktige ska också från och med 2021 likväl som kommunsty-

relsen och nämnderna göra en tertialuppföljning, en delårsrapport och en 

verksamhetsberättelse. 

 

I kommunfullmäktiges budgetram ingår förutom den egna verksamheten, 

revision, valnämnd och överförmyndarverksamhet. Totalt gör kommun-

fullmäktige ett underskott på 110 000 kronor vilket motsvarar en avvikelse 

på 5,3 procent. Revisionen gör ett underskott på 47 000 kronor och över-

förmyndarverksamheten ett underskott på 76 000 kronor. Kommunfullmäk-

tiges egen verksamhet gör ett överskott på 10 000 kronor medan valnämn-

den inte har någon avvikelse mot budget.  

 

Beredande organs förslag 

Kommunfullmäktiges presidiums förslag 2023-04-06.  

 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

att godkänna kommunfullmäktiges verksamhetsberättelse 2022. 

----- 
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KF § 31  KS/2023:95 - 042 

 

Årsredovisning 2022 för Storumans kommun 
 

Årsredovisningen ska enligt lag om kommunal redovisning innehålla för-

valtningsberättelse, resultat- och balansräkning, finansieringsanalys och 

sammanställd redovisning. Den ska upprättas av kommunstyrelsen. För-

valtningsberättelsen ska bland annat innehålla en översikt över utvecklingen 

av verksamheten och om sådana förhållanden som inte redovisats i resultat 

och balansräkning och som inträffat under räkenskapsåret eller efter dess 

slut. 

 

Kommunens resultat uppgår år 2022 till 30,7 mnkr. Med de kommunala bo-

lagen inkluderade uppgår resultatet till 32,4 mnkr och är i den delen bättre 

än föregående års resultat.  

 

Beredande organs förslag 

Administrativ chef Patrik Nilssons tjänsteutlåtande 2023-03-03. 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts protokoll 2023-03-21 § 30. 

Kommunstyrelsens protokoll 2023-04-04 § 50. 

 

Kommunstyrelsen beslutade 2023-04-04 § 50 att fastställa årsredovisning 

2022 för Storumans kommun och överlämna den till kommunfullmäktige 

för godkännande.  

 

Av upprättad revisionsberättelse för år 2022 framgår att revisorerna tillstyr-

ker att kommunfullmäktige godkänner kommunens årsredovisning för 

2022.  

 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

att godkänna årsredovisning 2022 för Storumans kommun. 

----- 
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KF § 32  KS/2023:269 - 007 

 

Ansvarsfrihet för kommunstyrelsen 2022 
 

Kommunrevisorerna har 2023-04-11 upprättat revisionsberättelse för 2022. 

Av denna framgår att ansvarsfrihet tillstyrks för kommunstyrelsen och dess 

enskilda förtroendevalda avseende 2022 års förvaltning. 

 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

att bevilja kommunstyrelsen och dess enskilda förtroendevalda ansvarsfri-

het avseende 2022 års förvaltning.  

 

Jäv 

Malin Svensson (C), Anders Persson (C), Ulf Vidman (M), Veronika  

Håkansson (M), Hans-Peter Carlson (L), Ulrik Dahlgren (S), Daniel  

Johansson (V), Marie Berglund (SD), Maria Gardfall (S), Nils-Erik  

Dahlberg (f.d. S, numera SD) och Linda Glasin (V) deltar inte i beslutet på 

grund av jäv.  

----- 
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KF § 33  KS/2023:269 - 007 

 

Ansvarsfrihet för omsorgsnämnden 2022 
 

Kommunrevisorerna har 2023-04-11 upprättat revisionsberättelse för 2022. 

Av denna framgår att ansvarsfrihet tillstyrks för omsorgsnämnden och dess 

enskilda förtroendevalda avseende 2022 års förvaltning.  

 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

att bevilja omsorgsnämnden och dess enskilda förtroendevalda ansvarsfri-

het avseende 2022 års förvaltning.  

 

Jäv 

Bo-Anders Johansson (S) och Linda Glasin (V) deltar inte i beslutet på 

grund av jäv. 

----- 
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KF § 34  KS/2023:269 - 007 

 

Ansvarsfrihet för fritids-, kultur- och utbildningsnämnden 

2022 
 

Kommunrevisorerna har 2023-04-11 upprättat revisionsberättelse för 2022. 

Av denna framgår att ansvarsfrihet tillstyrks för fritids-, kultur- och utbild-

ningsnämnden och dess enskilda förtroendevalda avseende 2022 års för-

valtning.  

 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

att bevilja fritids-, kultur- och utbildningsnämnden och dess enskilda för-

troendevalda ansvarsfrihet avseende 2022 års förvaltning.  

 

Jäv 

Anders Persson (C), Malin Svensson (C), Per-Daniel Liljegren (KD), Marie 

Berglund (SD), Ulf Vidman (M) och Therése Mörtsell (KD) deltar inte i be-

slutet på grund av jäv.  

----- 
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KF § 35  KS/2023:269 - 007 

 

Ansvarsfrihet för miljö- och samhällsbyggnadsnämnden 2022 
 

Kommunrevisorerna har 2023-04-11 upprättat revisionsberättelse för 2022. 

Av denna framgår att ansvarsfrihet tillstyrks för miljö- och samhällsbygg-

nadsnämnden och dess enskilda förtroendevalda avseende 2022 års förvalt-

ning. 

 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

att bevilja miljö- och samhällsbyggnadsnämnden och dess enskilda förtro-

endevalda ansvarsfrihet avseende 2022 års förvaltning.  

 

Jäv 

Olle Wärnick (M), Maria Gardfall (S) och Theresa Rönnholm (V) deltar 

inte i beslutet på grund av jäv.  

----- 
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KF § 36  KS/2023:106 - 022 

 

Interpellation - ersättning för delade turer 
 

Linda Glasin (V) har 2023-02-16 lämnat in följande interpellation till om-

sorgsnämndens ordförande Bo-Anders Johansson.  

 

Storumans kommun har beslutat att avveckla de delade turerna inom sina 

verksamheter, men de finns fortfarande kvar och Kommunfullmäktige har 

beslutat om ersättning för de håltimmar som blir mellan passen. Hur denna 

ersättning ska se ut, om det blir i pengar eller tid är inte fastställt än.  

 

I Skellefteå kommun är den politiska ambitionen att helt avskaffa de delade 

turerna för att på så sätt minska personalflykten från deras verksamheter 

och få behålla den personal man har i sina verksamheter. Där har det nu 

vid deras Socialnämnds senaste möte beslutats att personal inom omsorgen 

som jobbar delade turer nu ska få ekonomisk ersättning för hela arbetspas-

set, det vill säga även för de timmar som är tiden mellan arbetspasset på 

morgonen och det på kvällen. I Storumans kommun brukar den tiden oftast 

variera mellan 3-4 timmar.  

 

Mina frågor till omsorgsnämndens ordförande är därför:  

 

o När införs denna kompensation i Storumans kommun, och hur ska den 

utformas? 

o Inom vilken tidsram är det planerat att de delade turerna ska vara helt 

borta inom Storumans kommuns verksamheter? 

 

Kommunfullmäktige beslutade 2023-02-28 § 4 att interpellationen får stäl-

las och besvaras vid kommunfullmäktiges nästa sammanträde.  

 

Interpellationssvar 

Vid dagens sammanträde lämnar omsorgsnämndens ordförande Bo-Anders 

Johansson följande interpellationssvar.  

 

Linda Glasin har ställt en interpellation om delade turer. 

 

Linda skriver att Storumans kommun beslutat att avveckla de delade turer-

na och att fullmäktige beslutat om ersättning för de håltimmar som blir 

mellan passen. 
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KF § 36 – forts.  

 

Linda Glasins frågor är: 

− När införs denna kompensation i Storumans kommun, och hur ska den 

utformas? 

− Inom vilken tidsram är det planerat att de delade turerna ska vara helt 

borta inom Storumans kommuns verksamheter? 

 

Jag är inte helt överens med Linda om tolkningen av vad Storumans kom-

mun har beslutat. 

 

Kommunfullmäktige beslutade i höstas att bifalla Daniel Johanssons (V) 

motion om delade turer, det vill säga 

 

att Storumans kommunfullmäktige utreder möjligheten till ett införande av 

system med frivilliga delade turer och kompensation för timmarna mellan 

arbetspassen. 

att de ökade statliga medlen för bemanning av äldreomsorgen nyttjas för 

detta. 

 

Fullmäktige beslutade också att uppdra till omsorgsnämnden att ta fram ett 

system för genomförande och verkställande av frivilliga delade turer under 

perioden 2023-2026. 

 

Omsorgsnämnden har alltså fram till 2026 på sig att ta fram ett system för 

frivilliga delade turer och att undersöka möjligheterna att kompensera 

timmarna mellan arbetspassen. 

 

Det är numera väl känt, inte minst via media, att både kommuner och  

regioner har stora svårigheter att rekrytera tillräckligt med personal inom 

vård och omsorg. Därför behöver vi vidta åtgärder som ökar attraktionen 

för de olika yrken som finns inom omsorgsnämndens verksamheter. Att in-

föra frivilliga delade turer är en del i detta. Och vi behöver göra mera när 

det gäller arbetsmiljö, löner och arbetsvillkor för att kunna rekrytera till-

räckligt med personal för framtiden. Storumans kommun utarbetar just nu 

förslag till en övergripande kompetensutvecklingsstrategi som kommer att 

behandlas politiskt under året. Den strategin blir en del i omsorgsnämn-

dens arbete att förbättra och underlätta rekryteringen.  

 

Regeringen har aviserat ett antal statsbidrag för 2023. Vi har sökt 2,5  

miljoner i statsbidrag för att utveckla arbetsmodeller för ökad delaktighet, 

samarbete och återhämtning. Något som är viktiga delar i att förbättra  

rekryteringsmöjligheterna.  
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KF § 36 – forts.  

 

Nuläget är att omsorgsnämnden inte har en budget i balans och saknar 

både finansiering och tillräckligt med personal för att fullt ut genomföra en 

avveckling av de delade turerna. Som tidigare angetts i yttrande från om-

sorgsnämnden gällande ursprungsmotionen saknas även ett system för att 

hantera den här typen av frågor. Ska det hanteras i schema så kommer 

sysselsättningsgraden att påverkas för samtliga berörda vilket kan vara 

möjligt så länge det gäller deltidsanställda. För heltidsanställda blir i så-

dant fall konsekvensen övertid som kommer att generera ytterligare kostna-

der. Antalet delade turer inom omsorgsförvaltningen har minskats och ar-

betet fortgår med att minska de delade turerna ytterligare.  

 

I budgetarbetet inför 2024 och framåt avser omsorgsnämnden att åter-

komma med äskanden för att kunna bibehålla och förstärka kvalitén och 

kompetensen inom framför allt äldreomsorgen. Här kommer frågan om de-

lade turer att vara en del. 

 

Svar på Linda Glasins frågor blir därför: 

 

- Det finns inte idag några medel i omsorgsnämndens budget som gör 

det möjligt att kompensera den arbetsfria tiden av de delade turerna. 

Det är heller inte glasklart om det är fullmäktiges uppdrag till om-

sorgsnämnden. Om det är genomförbart kommer att vara avhängigt 

av ekonomiska tillskott av något slag, statligt eller kommunalt.  

- Av samma skäl ligger en total avveckling av de delade turerna inte 

heller inom möjligheternas ram i nuläget. Enligt fullmäktiges beslut 

har omsorgsnämnden på sig perioden 2023-2026 för att utforma ett 

system för frivilliga delade turer, så omsorgsnämnden kommer att 

återkomma i frågan. 

 

Linda Glasin tackar för svaret och interpellationen anses därmed besvarad. 

----- 
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KF § 37  KS/2023:246 - 231 

 

Interpellation - bostäder i Hemavan 
 

Hans-Peter Carlson (L) har lämnat in följande interpellation till kommun-

styrelsens ordförande Ulrik Dahlgren. 

 

Det har under lång tid efterfrågats bostäder i Hemavan för fastboende 

kommuninvånare. Under 2020 beslutade kommunfullmäktige (KF 2020-04-

21) i Storumans kommun, efter önskemål från Fastighets AB Umluspen, att 

ge bolaget rätt att starta ett bolag tillsammans med andra intressenter för 

att bygga hyreshus i Hemavan på Ackjaspåret. Ingenting är byggt, eller för 

den delen påbörjat, sedan dess. Tvärtom. 

 

Under den här tiden fanns investeringstöd för hyresbostäder att söka. Efter 

riksdagsbeslut försvann det stödet 2021-12-31. Umluspens ansökan om stöd 

kom in till Länsstyrelsen i mitten av december 2021. Då var pengarna, även 

om Länsstyrelsen tillstyrkte, sedan länge förbrukade. Man dröjde alltså i 

mer än ett och ett halvt år med ansökan. Resultatet är att inget stöd kommer 

att betalas ut. Som vi sett i media blir det troligen inget bygge, åtminstone 

inte av Umluspen. 

 

Dessutom skulle villatomter för försäljning förberedas på samma Ack-

jaspår. Inte en tomt finns att köpa. Även på Skjutbanevägen i Hemavan 

skulle tomter tas fram och kunna säljas till intresserade kommunbor – inte 

heller där finns någonting att köpa. 

 

Samtidigt vet vi att det saknas bostäder på riktigt. Det går inte att ar-

betspendla i fjällen utan bil, det finns inte kollektivtrafik som fungerar för 

det. Det finns bofasta som vill flytta från hus till lägenhet för att få en en-

klare tillvaro. Utvecklingen i företag och även inom kommunal förvaltning 

hämmas av bostadsbristen. Läget har länge varit allvarligt. 

 

Mot bakgrund av ovanstående vill jag fråga kommunalrådet följande: 

 

o När blir hyreslägenheterna i Hemavan klara, eller blir det inga? 

o Har Umluspen förklarat varför stödet inte söktes tidigare? 

o Vilka åtgärder vidtar kommunen som ägare av Fastighets AB Umluspen 

när det blir så här? 

o Vad är det som gör att tomterna i Hemavan för byggnation av egna hem 

inte finns till salu? 

o När kan vi förvänta oss tomter till försäljning i Hemavan för våra invå-

nare 
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Kommunfullmäktige beslutar 

 

att interpellationen får ställas.  

 

Interpellationssvar 

Kommunstyrelsens ordförande Ulrik Dahlgren lämnar följande interpella-

tionssvar.  

 

Utifrån tidningsartikel i VK där Anders Karlsson VD för Fastighets AB 

Umluspen blev intervjuad, kan man tolka det som att det är uteslutet att det 

blir någon nybyggnation av lägenheter i Hemavan. Det är emellertid så att 

arbetet med att få ihop byggkostnadskalkylen fortgår. 

 

Frågorna lyder: 

 

o När blir hyreslägenheter i Hemavan klara, eller blir det inga? 

 

Arbetet med att komma vidare för byggande fortgår i samma anda, dvs alla 

inblandade parter vill bygga och tror fortsatt att det är vad Hemavan och 

området behöver, för fortsatt tillväxt. 

Problemet är att få ihop en hållbar kalkyl med rimliga hyror för lägenhet-

erna. Man tittar på att bjuda in fler aktörer/finansiärer samt på alla sätt 

försöka ”vässa” kalkylen ytterligare. Nästa möte i detta ärende är inplane-

rat i slutet av April.  

I dagsläget kan det dock inte besvaras när och om man överhudtaget ror 

projektet iland. 

Det kan dock konstateras att alla inblandade parter jobbar vidare med pro-

jektet. 

 

o Har Umluspen förklarat varför stödet inte söktes tidigare? 

 

I den historik jag har hittat i ärendet kan man följa händelsekedjan och 

konstatera att stödet endast med några veckors undantag kunde sökts tidi-

gare. 

 

− 200421 – Beslut i KF att godkänna bildande av bolag. KS ska dock god-

känna aktieägaravtal innan bolagsbildande.  

− 210406 – Under resans gång har 4 delägare blivit 3, många förhand-

lingar med 4 part, som sen resulterade i 3 delägare. 

Beslut i KF, återremittering av ärendet, yrkande HP. 

− 210601 – KS godkänner aktieägaravtalet och bolaget kan bildas. 
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− 210615 – Ett lagerbolag köps 

− 210720 – Bygglov erhålls 

− 210830 – Registreringsbevis för Lassoskogen erhålls av bolagsverket. 

− 211209 – Ansökan till boverket skickas in. För att bidragsansökan skulle 

kunna skickas in krävdes bla bolagsbildande, bygglov, ritningar, ener-

gibalansberäkningar mm. 

 

Man kan alltså konstatera att ärendet har haft sin arbetsgång och man kan 

naturligtvis i efterhand konstatera att om varje delmoment gått smidigare 

kanske man kunnat ta del av bidraget, men inget säkert kan sägas om det. 

 

Säkert är dock att det var det borgerliga blocket som tog bort stödet i sin 

budget. 

 

o Vilka åtgärder vidtar kommunen som ägare av fastighets AB Umluspen 

när det blir så här? 

 

Kommunen delar uppfattningen med Fastighets AB Umluspen att kostnads-

kalkylen har varit för hög och att riskerna med projektet har varit för stora. 

Det innebär att kommunen fortsätter hålla sig informerad om vad som hän-

der i projektet, deltar i möten och fortsätter informera intressenterna om 

vikten av att komma tillstånd med byggnationerna till en vettig kostnadskal-

kyl. 

 

o Vad är det som gör att tomterna i Hemavan för byggnation av egna hem 

inte finns till salu? 

 

Nya riktlinjer för försäljning av tomterna i Tärnaby och Hemavan har varit 

föremål för ombearbetning och togs på ks den 2023-04-04, därav har inte 

några tomter legat ute. 

 

o När kan vi förvänta oss tomter till försäljning i Hemavan för våra invå-

nare? 

 

Fortfarande svårt att säga säkert men om riktlinjerna antas idag kan man 

kanske förvänta sig att processen kan ta sin början i mitten på maj. 

 

Hans-Peter Carlson tackar för svaret och interpellationen anses därmed be-

svarad.  

----- 
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KF § 38  KS/2023:265 - 050 

 

Interpellation - uppfyllelse av mål om ekologisk och närodlad 

kost i kommunens tillagningskök 
 

Linda Glasin (V) och Andreas Johansson (V) har 2023-04-05 lämnat in föl-

jande interpellation till kommunstyrelsens ordförande Ulrik Dahlgren.  

 

I juni 2022 antogs vår motion om att nå målet med 25% ekologisk och 

närodlad kost i våra tillagningskök.  

 

o Hur går detta, hur många procent har vi hittills uppnått? 

 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

att interpellationen får ställas.  

 

Interpellationssvar 

Kommunstyrelsens ordförande Ulrik Dahlgren lämnar följande interpella-

tionssvar. 

 

Det beslut som fattades i Fullmäktige 2022-06-14 och Linda Glasin hänvi-

sar till lyder: 

 

att bifalla fjärde att-satsen i motionens förslag innebärande att ett mål om 

25 % närproducerat alternativt ekologiskt producerade livsmedel ska sättas 

till 2026 

 

När man läser attsatsen kan man få uppfattningen om att ett mål ska sättas 

upp från och med 2026.  

Frågan som ställs är: 

 

o Hur går detta, hur många procent har vi uppnått hittills? 

 

Efter att det gått 10 månader sedan beslutet, har uträkningar gjorts som vi-

sar på en ca 50% prisökning på närodlad eller ekologiskt producerad kost. 

Detta har gjort att inom ramen för tilldelad budget har det inte funnits 

några möjligheter att övergå till mer närproducerat alternativt ekologiskt 

producerade livsmedel. 

 

Jag kan därför säga att vi inte har kommit långt i vårt arbete att uppnå må-

len. Vi har idag dessutom inte någon strukturell möjlighet till uppföljning  
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utarbetad. För närvarande kodas inte närproducerat alternativt ekologiskt 

producerade livsmedel, vilket gör att jag idag inte kan svara på hur stor del 

närproducerat alternativt ekologiskt producerade livsmedel som köps in till 

våra tillagningskök. Det måste vi jobba vidare med när priserna har stabi-

liserats. 

 

Detta ger mig anledning att påtala att det vore önskvärt av beslutsfattare 

och motionsställare att ta ställning till den driftsfinansiering som många 

gånger har saknats i tidigare beslut och motioner. 

 

Interpellanterna tackar för svaret och interpellationen anses därmed besva-

rad. 

----- 
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Interpellation - skoterleder 
 

Daniel Johansson (V) har 2023-04-05 lämnat in följande interpellation till 

kommunstyrelsens ordförande Ulrik Dahlgren: 

 

Enligt kommunstyrelsens verksamhetsberättelse framgår det att vi äntligen 

kommit fram till att betalleder i västra delen av kommunen. Äntligen säger 

vi. Vänsterpartiet har länge drivit frågan om att detta är den lösning som 

måste till för att skapa en hållbar situation i den västra kommundelen där 

belastningen från skoterturismen skapar oro och problem. Det är glädjande 

att kommunen med politik och tjänstepersoner äntligen tycks inse vikten av 

fungerande skoterleder och hur viktigt det är för näringar och medborgare 

i vår kommun. 

 

o Är kommunalrådet positiv till att ett betalledssystem införs? 

o Hur kan vi nu hjälpas åt för att komma i mål med denna fråga? 

 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

att interpellationen får ställas.  

 

Kommunstyrelsens ordförande Ulrik Dahlgren lämnar följande interpella-

tionssvar. 

 

I verksamhetsberättelsen som Daniel Johansson hänvisar till står att läsa: 

 

Turismen ökar i den västra delen av kommunen likadant gör skotertrafiken. 

Det har bildats en arbetsgrupp som ska försöka få fram en lösning på hur 

lederna kan underhållas bättre. Med i arbetsgruppen är företagare, markä-

gare, näringslivskontoret och personal från tekniska. Förslaget som disku-

teras är att det borde bildas ett bolag och att det blir betalleder inom om-

rådet Hemavan. Under skotersäsongen 2021/2022 har det sålts mer skoter-

ledsbevis men inte alls tillräckligt för att kunna underhålla lederna så som 

företagare och besökare vill. 

 

Alltså en arbetsgrupp har bildats och arbetar vidare med frågan. 

 

Frågorna som ställs är: 

 

o Är kommunalrådet positiv till att betalledssystemet införs? 
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Efter att ha läst den utredning/tjänsteutlåtande som gjordes inför beslut i 

Ks 2015-03-25 kan jag konstatera att ärendet är komplext och innehåller 

mycket problematik. Svaret blir alltså att jag inte är positiv till betalledder 

förrän den arbetsgrupp som är tillsatt kan presentera en acceptabel lös-

ning. 

 

o Hur kan vi nu hjälpas åt för att komma i mål med denna fråga? 

 

Genom att konstruktivt behandla det kommande slutliga förslaget som ar-

betsgruppen presenterar. 

 

Daniel Johansson tackar för svaret och interpellationen anses därmed besva-

rad.  

----- 
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Interpellation - kvinnojour 
 

Daniel Johansson (V) har 2023-04-05 lämnat in följande interpellation till 

kommunstyrelsens ordförande Ulrik Dahlgren: 

 

Ett stort samhällsproblem i Sverige är mäns våld eller hot om våld mot 

kvinnor och barn. Vi har tidigare drivit på i denna fråga under förra man-

datperioden och vi kommer fortsätta driva på i denna fråga. 

 

o Hur har arbetet gått i region 10 med att tillskapa ett gemensamt 

skyddat boende? Har frågan lyfts? 

o Hur har Storumans kommun jobbat för att stärka vår lokala kvinno-

jour? 

o Hur har det preventiva arbetet i skolan med ett förebyggande arbete 

mot destruktiva machokulturer och mansnorm gått? Har något så-

dant genomförts? 

 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

att interpellationen får ställas. 

 

Kommunstyrelsens ordförande Ulrik Dahlgren lämnar följande interpella-

tionssvar.  

 

Daniel Johansson ställer interpellationer till mig som han egentligen borde 

ställa till den som ansvarar för verksamheten som berörs av frågeställning-

arna. Jag väljer dock att svara eftersom det ger mig stora möjligheter att ta 

del av tidigare fattade beslut. 

 

o Hur har arbetet gått i Region 10 med att tillskapa ett gemensamt 

skyddat boende? Har frågan lyfts? 

 

Ja, frågan har lyfts, men det pågår inget aktivt arbete R10 kommunerna 

emellan för ett gemensamt skyddat boende. Regeringen har aviserat att 

skyddat boende ska regleras och bli en ny placeringsform som omfattas av 

tillståndsplikt och kvalitetskrav. Blir reformen verklighet kommer den med 

all säkerhet leda till utmaningar för kommuner att gemensamt tillhanda-

hålla skyddade boenden och även för ideella kvinnojourer. Det pågår en 

ständig dialog inom R10 kommunerna, både på socialchefs- och IFO-

chefsnivå, hur vi tillsammans genom samverkan kan erbjuda stöd till vålds-

utsatta och våldsutövare, med tanke på minskande resurser och allt högre  
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krav på vad vi utifrån lagstiftning ska kunna erbjuda. Kommuner kommer 

från och med i år inte längre få statsbidrag för att utveckla vårt arbete 

inom området.   

 

Under 2023 har socialtjänsten med stöd av FoU socialtjänst skapat ett nät-

verk inom R8 kommunerna. Två chefsrepresentanter från Individ och famil-

jeomsorgerna i Norsjö och Storuman företräder, samt representanter från 

äldreomsorgen och särskilda omsorgen inom de åtta kommunerna. Syftet 

med nätverket är att stärka kompetensen hos chefer och medarbetare i våld 

i nära relationer inom äldreomsorg och särskilda omsorgen, att samverka 

och skapa gemensamma riktlinjer och rutiner.   

 

o Hur har Storumans kommun jobbat för att stärka vår lokala kvinno-

jour? 

 

Omsorgsnämnden stöttar den lokala kvinnojouren genom att tillhanda-

hålla/bekosta deras jourtelefon och det finns en samverkan i enskilda ären-

den. Det som försvårar kvinnojourens verksamhet är att de får väldigt få 

samtal och har svårt att få medlemmar att engagera sig i jouren.   

 

Storumans kommun (Daniel Burman) har sökt och beviljats att gå med i 

Våldsprevention Västerbotten som drivs av Länsstyrelsen 

 

o Hur har det preventiva arbetet i skolan med ett förebyggande arbetet 

emot destruktiva machokulturer och mansnormerna gått? Har något 

sådant genomförts? 

 

Sedan höstterminen 2022 har undervisningsområdet sex- och samlevnad 

förändrats till sexualitet, samtycke och relationer. 

 

Den nya läroplanen har bland annat ökat fokus på samtycke och jämställd-

het så detta område har förstärkts i undervisningen på alla skolor. I övrigt 

jobbar skolan vidare och som vi kunde se på nyheterna nyligen har det 

mentala välmåendet bland ungdomar i Storuman ökat. 

 

Daniel Johansson tackar för svaret och interpellationen anses därmed besva-

rad.  

----- 
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Interpellation - HLT (Hälsa, Lärande och Trygghet) 
 

Daniel Johansson (V), Linda Glasin (V) och Andreas Johansson (V) har 

2023-04-05 lämnat in följande interpellation till kommunstyrelsens ord-

förande Ulrik Dahlgren.  

 

I Storumans kommun har vi ett HLT samarbete mellan skolan, socialtjäns-

ten och primärvården.  

 

Ett väl beprövat arbetssätt som i tidigt stadium fångar upp och hjälper barn 

och ungdomar. Vi kan se i statistik att det genomförs oerhört lite ärenden i 

detta arbete. Vi vet dock att det inte beror på att vi inte har barn, ungdomar 

och familjer som behöver hjälp. Vi borde vet bättre i Storumans kommun 

med vår suicidhistorik. För att tala de spårk som den politiska majoriteten i 

Storumans kommun tycks förstå så kommr vi aldrig få en ekonomi i balans 

så länge vi inte satsar på preventiva insatser.  

 

o Varför prioriteras inte HLT arbetet i Storumans kommun? 

 

Kommunfullmäktige beslutar  

 

att interpellationen får ställas.  

 

Kommunstyrelsens ordförande Ulrik Dahlgren lämnar följande interpella-

tionssvar.  

 

Daniel Johansson ställer interpellationer till mig som han egentligen borde 

ställa till den som ansvarar för verksamheten som berörs av frågeställning-

arna. Jag väljer dock att svara eftersom det ger mig stora möjligheter att ta 

del av tidigare fattade beslut. 

 

Hälsa, Lärande, Trygghet i Västerbotten, HLT är ett samarbete mellan 

hälso- och sjukvård, förskola/skola och socialtjänst i Västerbottens femton 

kommuner. Målet är att med gemensamma krafter snabbt ge bästa möjliga 

stöd för barn och familjer som under en period i livet behöver det. Namnet 

HLT, sammanfattar tre grundläggande rättigheter som barn har, rätten till 

Hälsa, Lärande och Trygghet, samt tre samverkande aktörer; hälso- och 

sjukvården, förskolan/ skolan och socialtjänsten. Målet med samverkans-

modellen är att säkra tidig upptäckt så att barn får sina rättigheter enligt 

barnkonventionen tillgodosedda och att mer omfattande svårigheter senare 

i barns liv kan förebyggas.  
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Visionen för HLT har från start varit att:  

 

− alla barn ska uppnå bästa möjliga hälsa och ha tillgång till hälso- och 

sjukvård när de behöver det. 

− alla barn och elever utifrån sina förutsättningar ska kunna utvecklas 

så långt som möjligt enligt förskolans och grundskolans mål.  

− alla barn ska känna trygghet i hem, skola och på fritiden. 

 

Från årsuppföljningen 2021 från Region Västerbotten kan man läsa: 

I Storuman, Södra Lappland, har man under delar av 2021 pausat HLT ef-

tersom så få barn aktualiserades till HLT-teamet. Vid årsskiftet gjorde man 

en omstart och tillsatte två HLT-team i kommunen, där man har valt att 

särskilt fokusera på att nå de yngre barnen. 

 

Frågan lyder: 

 

o Varför prioriteras inte arbete med HLT i Storumans kommun? 

 

Att påstå att HLT arbetet inte prioriteras är inom Storumans kommun är ett 

direkt felaktigt påstående. Det som gjorts från Ifo under 2022 är en åter 

uppstart av HLT-arbetet efter att vi sett under föregående år att allt färre 

ärenden aktualiserades i HLT-teamet. Här är skolan en viktig aktör som 

har barnen hos sig dagligen. Frågan har därför lyfts i styrgruppen och man 

har från skolan sida som skäl att många av de ärenden där de ser att insat-

ser behövs hanterar de själva inom elevhälsan. Utifrån detta, och efter att 

styrgruppen undersökt med hur andra kommuner i inlandet arbetar så togs 

beslutet - att dela upp i två team. Detta för att även rikta ett särskilt fokus 

på de yngre barnen som inte har en elevhälsa runt sig.   

 

HLT-arbetet är aktivt och förändringen till två team och fokus på de yngre 

barnen har gett effekt - fler ärenden aktualiserades under 2022 än året in-

nan och i och med det har barns behov uppmärksammats och vi har haft 

möjlighet att erbjuda och komma in med stöd och insatser i ett tidigt skede.    

 

Styrgruppen följer arbetet genom uppföljningsträffar under vår- och höst-

termin och arbetet utvärderas av de två teamen två gånger per år.  

  

I skolan är HLT en del av barn- och elevhälsoarbetet, det upplevs viktigt 

och välfungerande av alla parter och är absolut prioriterat. Sedan hösten  
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KF § 41 – forts. 

 

2022 är verksamheten utökad till två lokala HLT-team som tidigare redovi-

sats. 

 

Många personärenden som berör flera myndigheter hanteras på andra ni-

våer, till exempel via nätverksmöten och/eller SIP-möten (SIP = samordnad 

individuell plan). 

 

Övrigt som pågår: 

 

Processtöds arbete, Frånvaro till närvaro som arbetats fram under fjolåret 

av representanter från skola, IFO, primärvård och Bup där fokus är tidiga 

insatser i samverkan, för att fånga upp och ge stöd till de barn/unga som 

har skolfrånvaro.   

 

Samverkan finns mellan IFO:s familjestödsteam och skolan kring barn som 

har svårigheter att klara skolgången av olika skäl. Även där genomförs 

mycket för de barn/unga och familjer som är i behov av stöd i vår kommun. 

Resurserna är begränsade med preventivt arbete pågår och satsas på.” 

 

Interpellanterna tackar för svaret och interpellationen anses därmed besva-

rad.  

------ 
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KF § 42  KS/2023:171 - 000 

 

Redovisning av motioner 
 

Enligt 5 kap. 35 § kommunallagen ska en motion om möjligt beredas så att 

kommunfullmäktige kan fatta beslut inom ett år från det att motionen väck-

tes. Om beredningen inte kan avslutas inom denna tid, ska detta och vad 

som framkommit vid beredningen anmälas till kommunfullmäktige inom 

samma tid. Kommunfullmäktige får då avskriva motionen från vidare hand-

läggning eller låta beredningen av motionen fortsätta.  

 

Enligt kommunfullmäktiges arbetsordning ska kommunstyrelsen två gånger 

per år redovisa de motioner som inte har beretts färdigt. Redovisningen ska 

göras på kommunfullmäktiges ordinarie sammanträden i april och novem-

ber.  

 

En redovisning i form av en sammanställning över de motioner som väckts 

i kommunfullmäktige men ännu inte är slutbehandlade per den 31 mars 

2023 har tagits fram. 

 

Av redovisningen framgår att det totalt finns 13 motioner som inte har slut-

behandlats av kommunfullmäktige, vara två är äldre än ett år. Vid kommun-

fullmäktiges sammanträde den 19 april avses fyra av dessa motioner att 

slutbehandlas.  

 

Beredande organs förslag 

Kommunsekreterare Maria Mickelssons tjänsteutlåtande 2023-03-31. 

Kommunstyrelsens protokoll 2023-04-04 § 46. 

 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

att godkänna redovisningen. 

----- 
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KF § 43  KS/2023:172 - 000 

 

Redovisning av medborgarförslag 
 

Enligt 5 kap. 35 § kommunallagen ska ett medborgarförslag om möjligt be-

redas så att kommunfullmäktige kan fatta beslut inom ett år från det att 

medborgarförslaget väcktes. Om beredningen inte kan avslutas inom denna 

tid, ska detta och vad som framkommit vid beredningen anmälas till kom-

munfullmäktige inom samma tid. Kommunfullmäktige får då avskriva 

medborgarförslaget från vidare handläggning eller låta beredningen av 

medborgarförslaget fortsätta.  

 

Enligt kommunfullmäktiges arbetsordning ska kommunstyrelsen och övriga 

nämnder två gånger per år redovisa de medborgarförslag som inte beretts 

färdigt. Redovisningen ska göras på kommunfullmäktiges ordinarie sam-

manträden i april och november.  

 

En redovisning i form av en sammanställning över de medborgarförslag 

som väckts i kommunfullmäktige men ännu inte slutbehandlats och återrap-

porterats till kommunfullmäktige per den 31 mars 2023 har tagits fram. Av 

redovisningen framgår att det totalt finns 23 sådana pågående medborgar-

förslag. Av dessa är ett medborgarförslag äldre än ett år och 12 medborgar-

förslag har redan slutbehandlats i styrelse/nämnd. Beslut i respektive ärende 

återrapporteras i bilagor till redovisningen. 

 

Beredande organs förslag 

Kommunsekreterare Maria Mickelssons tjänsteutlåtande 2023-03-31. 

Kommunstyrelsens protokoll 2023-04-04 § 47. 

 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

att godkänna redovisningen med tillhörande bilagor   

 

att beslut i följande medborgarförslag därmed anses vara återrapporterade:  

 

Ärende-

beteckning 

Medborgarförslag Beslutsinstans 

KS/2021:545 Informationstavlor KS 2022-12-20 § 157 

KS/2022:91 Hundrastgård i Tärnaby KS 2023-04-04 § 38 

KS/2022:410 ”Återbruka hela prylar!” KS 2023-04-04 § 37 

KS/2022:507 Fler pollinatörer KS 2023-04-04 § 40 

KS/2022:508 Körkortsstudier för omvård-

nadsstudenter 

FKUN 2023-02-20 § 16 
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Ärende-

beteckning 

Medborgarförslag Beslutsinstans 

KS/2022:509 Hundrastplats i Hemavan-

Tärnabyområdet 

KS 2023-04-04 § 39 

KS/2022:523 Djurhållning inom detalj-

planelagt område 

MSBN 2022-12-14 § 139 

KS/2022:603 Upprustning av skolgården 

vid Skytteanska skolan i  
Tärnaby 

FKUN 2023-02-20 § 15 

KS/2022:653 Förlängd trottoar förbi  
Vikmyrastadion i Tärnaby 

KS 2023-04-04 § 42 

 

KS/2022:690 Röjning längs Lillån och 

Kärleksstigen 

KS 2023-04-04 § 43 

 

KS/2022:691 Lekplats mellan Snickar-

vägen och Smedsvägen i  
Storuman 

KS 2023-04-04 § 44 

 

KS/2022:692 Parkområde mellan Park-

skolan och E12 

KS 2023-04-04 § 45 

 

----- 
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KF § 44   

 

Nya motioner och medborgarförslag 
 

Följande nya motioner och medborgarförslag har inkommit efter kommun-

fullmäktiges föregående sammanträde:  

 

Motion 

Ärende-

beteckning 

Inlämnad Motionär Motion  

KS/2023:173 2023-03-09 Hans-Peter Carlson (L) Bättre styrning av 

kommunala bolag 

KS/2023:264 2023-04-06 Linda Glasin (V) 

Andreas Johansson (V) 

Trafiksäkerhet 

vid hållplatser 

 

Medborgarförslag 

Ärende-

beteckning 

Inlämnat Beskrivning 

KS/2023:187 2023-03-15 Förbättrade parkeringsmöjligheter vid sko-

lan i Gunnarn för besökare till samhällsrum 

 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

att överlämna motionerna till kommunstyrelsen för beredning 

 

att överlämna medborgarförslaget till kommunstyrelsen för handläggning 

och beslut, som därefter ska återrapporteras till kommunfullmäktige.  

----- 
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KF § 45  KS/2021:843 - 452 

 

Motion - avskaffande av fritidshuskärlen 
 

Karin Malmfjord (S) har 2021-10-25 lämnat in en motion om att avskaffa 

fritidshuskärlen.  

 

I februari 2021 antog kommunfullmäktige en kretsloppsplan med syfte att 

minska avfallsmängderna i kommunen. Det finns även ett nationellt mål om 

att kommunen ska in i en cirkulär ekonomi vilket innebär att det avfall som 

produceras i första hand ska återanvändas eller återvinnas. Om det blir nå-

gon restprodukt kvar ska de läggas i kärl som kommunen tillhandahåller.  

 

Kommunens medborgare blir bättre och bättre på att sortera ut avfall. Det 

kommer också nya mål på återvinning av produkter och restavfallet ska mi-

nimeras. Permanentboende har kärl där hushållens restavfall ska läggas i 

som sedan kommunen tömmer. Dock finns ett orosmoment – ”fritidshus-

kärl” – där avfall lämnas som många gånger inte är utsorterat. För att leva 

upp till kretsloppsplanen och Agenda 2030 behövs en förändring.  

 

Karin Malmfjord föreslår 

 

att en plan för avveckling av fritidshuskärl tas fram 

 

att fritidshuskärlen ersätts med fastighetskärl 

 

att bostadsrätts-/samfällighetsföreningar uppmanas att införa kretslopps-

hus/sophus. 

 

Kommunfullmäktige beslutade 2021-11-23 § 121 att överlämna motionen 

till kommunstyrelsen för beredning. Ärendet har därefter överlämnats till 

tekniska avdelningen för tjänsteutlåtande.  

 

Avfallshandläggarens tjänsteutlåtande och bedömning 

Det är stora förändringar på gång inom avfallshantering. Kommunerna 

kommer bland annat få ansvar för insamling av förpackningar från hushåll 

genom fastighetsnära insamling (FNI) eller lättillgängliga insamlingsplaster 

(LIP) från den 1 januari 2024. Under utbyggnadsperioden (2024-2026) får 

insamlingen lösas genom antingen FNI eller genom LIP (återvinningsstat-

ioner är ett exempel på sådana).  

 

Mot bakgrund av kommande förändringar kommer Storumans kommun att  



STORUMANS KOMMUN PROTOKOLL 36 (70)  

    

Kommunfullmäktige 2023-04-19  

 

_________________________________________________________________________________________________________________  

Justering (sign)  Expediering  

 

 

KF § 45 – forts.  

 

behöva se över avfallshanteringen, från kärl vid fastighet till återvinnings-

stationer, återvinningscentraler samt centrala uppsamlingsstationer (CUS, 

platser för fritidshuskärl). 

 

När det kommer till fastighetsnära kärl till fritidshus har det visat sig uppstå 

problem för fastighetsägare, att ställa ut kärl i rätt tid för hämtning samt att 

hålla borta snön då det är svårt att passa in stugvistelsen med tömning av 

kärlet och eventuell snöskottning. 

 

I samband med exploaterings- och detaljplaneprocessen har kommunen 

möjlighet att skapa förutsättningar för en bra avfallshantering, bland annat 

inom bostadsrätts- och samfällighetsföreningars områden. Just byggandet 

av sophus främjar kanske inte i sig utsortering av avfall. Däremot finns ett 

behov av att utöka sorteringsmöjligheterna i den västra delen av kommunen 

för att på sikt klara av att leva upp till Storumans kommuns Kretsloppsplan 

2021–2030 och Agenda 2030. 

 

Mot bakgrund av ovanstående föreslår avfallshandläggaren att motionen 

avslås.  

 

Beredande organs förslag 

Avfallshandläggare Sandra Lundstens tjänsteutlåtande 2023-03-06. 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts protokoll 2023-03-21 § 12. 

Kommunstyrelsens protokoll 2023-04-04 § 33.  

 

Kommunstyrelsens förslag 

 

att motionen anses besvarad i sin helhet.  

 

Yrkande 

Hans-Peter Carlson (L), biträdd av Ulf Vidman (M) och Daniel Johansson 

(V) yrkar 

 

att en plan för avveckling av fritidshuskärl tas fram och att motionens 

första att-sats därmed bifalls 

 

att motionen i övrigt anses besvarad. 



STORUMANS KOMMUN PROTOKOLL 37 (70)  

    

Kommunfullmäktige 2023-04-19  

 

_________________________________________________________________________________________________________________  

Justering (sign)  Expediering  

 

 

KF § 45 – forts.  

 

Propositionsordning 

Ordföranden ställer proposition på kommunstyrelsens förslag och  

Hans-Peter Carlsons ändringsyrkande och finner att kommunfullmäktige 

beslutar enligt kommunstyrelsens förslag.  

 

Omröstning 

Omröstning begärs och följande propositionsordning godkänns:  

 

o Ja-röst för bifall till kommunstyrelsens förslag 

o Nej-röst för bifall till Hans-Peter Carlsons ändringsyrkande.  

 

Omröstningsresultat (se sid. 2-3) 

Med 13 ja-röster och 15 nej-röster beslutar kommunfullmäktige enligt 

Hans-Peter Carlssons ändringsyrkande.  

 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

att ta fram en plan för avveckling av fritidshuskärl och därmed bifalla  

motionens första att-sats  

 

att motionen i övrigt anses besvarad. 

----- 
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KF § 46  KS/2022:264 - 452 

 

Motion - utökade återvinningsmöjligheter vid Morkans  

återvinningscentral 
 

Torkel Stångberg (V) har 2022-04-18 lämnat in en motion av vilken sam-

manfattningsvis framgår följande:  

 

Den 1 januari 2022 har kommunerna tagit över ansvaret för insamling och 

återvinning av returpapper. Kommunen ska tillhandahålla ett system med 

lättillgängliga insamlingsplatser för att samla in utsorterat returpapper.  

 

I gällande lokala föreskrifter om avfallshantering i Storumans kommun (an-

tagna av kommunfullmäktige 2021-11-23) definieras att förpackningar ska 

utsorteras i enlighet med definitionen av förpackning i förordning 

(2018:1462) om producentansvar för förpackningar. Förpackningar ska 

lämnas i de insamlingssystem som tillhandahålls av producenterna, eller av 

producenterna upphandlad utförare. Returpapper ska lämnas i de insam-

lingssystem som tillhandahålls av kommunen, eller av kommunen upphand-

lad utförare.  

 

Grunden för insamlings- och återvinningssystemet för förpackningar i  

Sverige är producentansvaret och det sköts av Förpackningsinsamlingen 

(FTI). Insamlingssystemet finansieras huvudsakligen med hjälp av förpack-

ningsavgifter som producenterna, dvs. företag som importerar varor, fyller 

en förpackning och säljer en vara, betalar.  

 

I västra delen av kommunen finns idag två återvinningsstationer (ÅVS), 

fördelade på Älvstigen i Hemavan och Industrivägen i Tärnaby.  

 

Den västra delen av Storumans kommun har ett stort besökstryck till följd 

av närheten till fjällen och det stora utbud av upplevelseaktiviteter som  

erbjuds i form av skidåkning och skoterturism m.m. Som en följd av detta 

har utbyggnaden av lägenheter och privata fritidshus ökat avsevärt. En  

ökning som till dags dato inte ser ut att vara minskande.  

 

Vid de två FTI-återvinningsstationerna i Hemavan och Tärnaby sker det  

periodvis att brist på utrymme i behållarna gör att de över tid står över-

fyllda. I kombination med det fjällväder som råder, speciellt vintertid, upp-

står det ofta klagomål kring dessa två stationer på grund av förpackningar 

som blåser tunt omkring stationerna.  
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För att erbjuda en bättre helhetslösning för fastighetsägare och besökare  

bör det likabehandlas mellan de två återvinningscentraler (ÅVC) som finns 

i Storumans kommun, den ena i Storuman och den andra i Tärnaby  

(Morkan). Detta skulle erbjuda en bättre helhetslösning, där det bland annat 

innebär att man kan undvika en extra transport genom att lämna förbrukade 

produkter och förpackningar på ett och samma ställe de gånger behoven 

uppstår. Därtill skulle problem med överfyllda behållare minska.  

 

Den kostnad som detta innebär för kommunen bör räknas som försumbar, 

genom att likabehandlingsprincipen upprätthålls samt att servicen inom den 

västra delen av kommunen förbättras.  

 

Torkel Stångberg föreslår 

 

att Storumans kommunfullmäktige som sin vilja beslutar att utöka servicen 

genom att inrätta ytterligare en FTI-återvinningsstation inne på området för 

Morkans återvinningscentral i Tärnaby.  

 

Kommunfullmäktige beslutade 2022-04-28 § 47 att överlämna motionen till 

kommunstyrelsen för beredning. Ärendet har därefter överlämnats till tek-

niska avdelningen för tjänsteutlåtande. 

 

Avfallshandläggarens tjänsteutlåtande 

Den 1 januari 2024 får kommunerna ansvar för insamling av förpackningar 

från hushåll genom fastighetsnära insamling eller lättillgängliga insam-

lingsplatser. Samtliga kommuner i Sverige har erbjudits att ta över driften 

av befintliga återvinningsstationer från Förpackningsinsamlingen (FTI). Det 

är ännu inte klart vad kostnaden för övertagandet av befintliga containrar 

blir eller om det kommer finnas containrar att köpa extra och i så fall hur 

många. I samband med ett eventuellt övertagande kommer kommunen att 

behöva upphandla tömning av containrarna samt se över plats för omlast-

ning av samtliga fraktioner, färgat och ofärgat glas, plast, papper och me-

tall. 

 

Några av de närliggande kommunerna kommer att överta befintlig struktur 

medan andra tittar på andra lösningar, som t.ex. två-/eller fyrfackskärl vid 

fastighetsgräns kombinerat med lättillgängliga insamlingsplatser. 
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Storumans kommun planerar, i ett första skede, att överta befintliga åter-

vinningsstationer och ser samtidigt över möjligheten att eventuellt utöka  

antalet ÅVS:er i kommunen. 

 

Beredande organs förslag 

Avfallshandläggare Sandra Lundstens tjänsteutlåtande 2023-02-27. 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts protokoll 2023-03-21 § 13. 

Kommunstyrelsens protokoll 2023-04-04 § 34. 

 

Kommunstyrelsens förslag 

 

att motionen därmed anses besvarad. 

 

Yrkande 

Daniel Johansson (V), biträdd av Ulf Vidman (M) och Hans-Peter Carlson 

(L) yrkar 

 

att insamlingsmöjligheterna utökas på Morkans återvinningscentral med 

fler fraktioner för att utöka möjligheterna till återvinning samt att öka intäk-

ter till kommunen 

 

att motionen därmed anses besvarad. 

 

Propositionsordning 

Ordföranden ställer proposition på kommunstyrelsens förslag och Daniel 

Johanssons ändringsyrkande och finner att kommunfullmäktige beslutar  

enligt Daniel Johanssons ändringsyrkande.  

 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

att utöka insamlingsmöjligheterna på Morkans återvinningscentral med fler 

fraktioner för att utöka möjligheterna till återvinning samt att öka intäkter 

till kommunen 

 

att motionen därmed anses besvarad. 

----- 
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Motion - inrättande av näringslivsråd 
 

Hans-Peter Carlson (L) har 2022-03-24 lämnat in en motion om inrättande 

av ett näringslivsråd i Storumans kommun.  

 

Storumans kommun har de senaste drygt tio åren gjort ekonomiskt över-

skott, i många fall tack vare engångseffekter av stöd och annat men kom-

munen har också ett strukturellt överskott. Samtidigt får kommunen dåliga 

betyg i mätningar om företagandets villkor och ranking av näringslivskli-

matet. 

 

När det gäller hur kommunen ska använda sina resurser i form av skatte-

pengar förekommer samverkan i grupperingar av olika slag. Däremot sak-

nas idag systematisk samverkan med de resursskapande krafterna – närings-

livet. Ett fördelaktigt företagsklimat kan ge mer resurser som i nästa steg 

innebär att kommunen kan erbjuda en bättre skola, bättre boendeplatser för 

våra äldre, mer kultur, bättre fritidsaktiviteter etc.  

 

Hans-Peter Carlson föreslår 

 

att Storumans kommun inrättar ett näringslivsråd med representanter för 

näringslivet i hela kommunen tillsammans med kommunala tjänstepersoner 

 

att kommunstyrelseförvaltningen får i uppdrag att leda arbetet 

 

att särskild vikt läggs vid långsiktighet, hållbarhet och att skapa ett större 

skatteunderlag i kommunen 

 

att små företag och enskilda näringsidkare garanteras medverkan.  

 

Kommunfullmäktige beslutade 2022-04-28 § 42 att överlämna motionen till 

kommunstyrelsen för beredning. Ärendet har därefter överlämnats till kon-

cernchefen för tjänsteutlåtande samt till Storumans kommunföretag 

AB/näringslivskontoret för yttrande.  

 

Näringslivskontorets yttrande 2023-02-20 

Näringslivschefen föreslår i yttrandet  

 

att funktionen näringslivsråd inrättas bestående av representanter för nä-

ringslivet och kommunen. 
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att näringslivet representeras av Näringsföreningen Hemavan Tärnaby,  

Företagarna, Svenskt Näringsliv, Västerbottens Handelskammaren samt 

små och enskilda näringsidkare. 

 

att kommunen representeras av kommunstyrelsens ordförande, kommun-

styrelsens vice ordförande, koncernchef och näringslivschef. 

 

att näringslivsrådets huvuduppgift är att skapa och bibehålla ett gott nä-

ringslivsklimat. 

 

att näringslivskontoret ansvarar för beredning, föredragning och dokumen-

tering av rådets arbete som sammanträde 6 gånger per år. 

 

att protokollen från sammanträdet publiceras på kommunens hemsida. 

 

att näringslivskontoret avlämnar rapport om näringslivsrådets arbete till 

Storumans kommunföretags styrelse löpande. 

 

Koncernchefens bedömning 

Lycksele kommun har sedan 2017 ett näringslivsråd med i huvudsak repre-

sentanter och utformning enligt näringslivschefens förslag. Bedömningen är 

att kommunen och näringslivet skulle tjäna på en långsiktig stabil och mer 

formell samverkansplattform såsom det föreslagna näringslivsrådet. Nä-

ringslivsrådets mål och uppdrag bedöms kunna vara att förstärka dialogen 

mellan näringslivet och kommunens företrädare och därigenom underlätta 

för och stimulera det lokala entreprenörskapet för en positivare utveckling 

och tillväxt. Ett första uppdrag för näringslivsrådet skulle kunna vara arbeta 

fram ett näringslivsprogram för ett förbättrat näringslivsklimat. 

 

Beredande organs förslag 

Koncernchef Peter Perssons tjänsteutlåtande 2023-02-20. 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts protokoll 2023-03-21 § 14. 

Kommunstyrelsens protokoll 2023-04-04 § 35. 

 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

att inrätta ett näringslivsråd i kommunen bestående av representanter för 

näringslivet och kommunen 

 

att en representant från Näringsföreningen i Hemavan Tärnaby och en  

representant från Företagarna samt kommunstyrelsens ordförande och  
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KF § 47 – forts.  

 

kommunstyrelsens vice ordförande utarbetar en arbetsordning för närings-

livsrådet som ska underställas kommunfullmäktige för beslut 

 

att motionen därmed anses besvarad. 

----- 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



STORUMANS KOMMUN PROTOKOLL 44 (70)  

    

Kommunfullmäktige 2023-04-19  

 

_________________________________________________________________________________________________________________  

Justering (sign)  Expediering  

 

 

KF § 48  KS/2022:263 - 820 

 

Motion - system för föreningars tillgång till kommunens  

idrottshallar 
 

Daniel Johansson (V) har 2022-04-05 lämnat in en motion där han samman-

fattningsvis skriver följande.  

 

Idrott och en meningsfull fritid är något bra och viktigt för samhället. Före-

ningslivet är ett viktigt kitt för att kommunen ska vara attraktiv att bo i. Det 

finns idag ett uthyrningssystem för kommunens idrottshallar där föreningar 

ges olika förutsättningar och där nuvarande system skapar en onödig press 

på bokade tider i bollhallen. Genom de skötselavtal som kommunen tecknat 

med Storumans IK har idrottsklubben ingen hyreskostnad för att vara i 

bollhallen. Detta gör att SIK:s alla sektioner med inomhusverksamhet vill 

vara i bollhallen för att hålla nere sina kostnader samtidigt som fler före-

ningar också vill vara där eftersom den är störst och lämpligast för många 

idrotter. Detta medför att konkurrensen om tider i bollhallen blir svår att 

hantera både för kommunens bokningsansvarig och för föreningarna som 

vill vara i bollhallen.  

 

Daniel Johansson föreslår 

 

att det utreds ett system där föreningar kan nyttja alla kommunens idrotts-

hallar utan kostnad som förenklar för alla föreningar och ökar tillgänglig-

heten. 

 

Kommunfullmäktige beslutade 2022-04-28 § 46 att överlämna motionen till 

kommunstyrelsen för beredning. Ärendet har därefter överlämnats till tek-

niska avdelningens projektledare för tjänsteutlåtande.  

 

Projektledarens tjänsteutlåtande och bedömning 

Motionen har beretts på ett möte i februari där tjänstepersoner som är an-

svariga för eller jobbar med fritidslokaler diskuterade förslaget (mötesan-

teckningar  se bilaga till tjänsteutlåtandet). Sammanfattningsvis kom tjäns-

tepersongruppen fram till att föreningslivet är väldigt viktigt, men att göra 

det kostnadsfritt för föreningar i idrottshallarna kanske inte är det enda sät-

tet att stötta ideella föreningar på. Kommunen håller i dagarna på att införa 

ett nytt bokningssystem som ska öka tillgängligheten och även underlättar 

bidragsansökan. Utöver det håller en projektledare på att anställas som ska 

jobba med det treåriga projektet ”Insatsprojekt för uppstart av förenings-

stödsverksamhet”. Tjänstepersongruppen anser det vara rimligt att den nya  
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KF § 48 – forts.  

 

projektledaren får i uppdrag att se över bidragssystemet och nivån på bidra-

gen så att kommunen i stället för att införa gratis hyra av idrottslokalerna 

gör det enklare för samtliga föreningar att ansöka om bidrag för de aktivite-

ter som genomförs. Även taxorna för hyra av fritidslokaler kan ses över. 

 

Beredande organs förslag 

Projektledare Erika Arklöfs tjänsteutlåtande 2023-02-17.  

Kommunstyrelsens arbetsutskotts protokoll 2023-03-21 § 16. 

Kommunstyrelsens protokoll 2023-04-04 § 36. 

 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

att kommunen även fortsättningsvis ska debitera hyra till föreningar som 

bokar kommunens idrottshallar 

 

att uppdra till det nya projektet ”Insatsprojekt för uppstart av förenings-

stödsverksamhet” att se över de bidrag som föreningar kan få när de ordnar 

olika typer av aktiviteter samt se över kommunstyrelsens taxor för lokal-

hyror som berör föreningar 

 

att motionen därmed anses besvarad. 

----- 
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KF § 49  KS/2022:450 - 341 

 

Tillstånd till vattenverksamhet samt vattenskyddsområde 

med skyddsföreskrifter - Pauträsks grundvattentäkt 
 

Storumans kommun har genomfört hydrogeologiska undersökningar i syfte 

att lokalisera en ny vattentäkt för byn Pauträsk, som ersättning för dagens 

vattentäkt belägen på en ö i Pauträsket. Den nuvarande vattentäkten, bestå-

ende av en schaktbrunn, har dålig vattenkvalitet, framförallt hög järnhalt. 

Vidare innebär vattentäktens läge arbetsmiljöproblem och svårigheter till ett 

effektivt underhåll.  

 

Nya vattentäkter har lokaliserats på fastlandet vid byn Pauträsk enligt den 

hydrologiska undersökningen som är utförd.  För att skydda den nya vatten-

täkten bör ett nytt vattenskyddsområde också inrättas. Ett motiv till att in-

rätta ett skyddsområde är att kommunen får ett verktyg för att aktivt kunna 

minimera riskkällor och att verka för en säkrare dricksvattenförsörjning. 

 

Beredande organs förslag 

Teknisk chef Anton Stenvalls tjänsteutlåtande 2023-02-02. 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts protokoll 2023-03-21 § 31. 

Kommunstyrelsens protokoll 2023-04-04 § 51. 

 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

att ansöka hos mark- och miljödomstolen om tillstånd för vattenverksamhet  

 

att ansöka hos länsstyrelsen om fastställelse av vattenskyddsområde med 

skyddsföreskrifter  

 

att uppdra till teknisk chef Anton Stenvall att signera ansökningarna. 

----- 
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KF § 50  KS/2022:729 - 341 

 

Vattenskyddsområde med skyddsföreskrifter - Storumans 

grundvattentäkt 
 

Behov finns att revidera vattenskyddsområdet för Storumans vattentäkt. 

Nuvarande vattenskyddsområde fastställdes 1975 av Länsstyrelsen i Väs-

terbottens län. I samband med fastställande av nytt vattenskyddsområde ska 

befintligt skyddsområde upphävas. Framtagandet av nytt vattenskyddsom-

råde med nya skyddsföreskrifter syftar till att skydda vattentäkten och 

grundvattenmagasinet, i vilken den är belägen, i ett långsiktigt perspektiv. 

Ett motiv till att inrätta ett skyddsområde är att kommunen får ett verktyg 

för att aktivt kunna minimera riskkällor och att verka för en säkrare dricks-

vattenförsörjning. 

 

Beredande organs förslag 

Teknisk chef Anton Stenvalls tjänsteutlåtande 2023-02-02. 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts protokoll 2023-03-21 § 32. 

Kommunstyrelsens protokoll 2023-04-04 § 52. 

 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

att ansöka hos Länsstyrelsen Västerbotten om fastställelse av vatten-

skyddsområde med skyddsföreskrifter 

 

att begära att länsstyrelsen i samband med lagakraftvunnet beslut om nytt 

vattenskyddsområde för Storumans grundvattentäkt upphäver det vatten-

skyddsområde som fastställdes 1975 

 

att uppdra till teknisk chef Anton Stenvall att signera ansökan. 

----- 
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KF § 51  KS/2022:120 - 059 

 

Upphandlingspolicy för Storumans kommun 
 

Gällande upphandlingspolicy för Storumans kommun, antagen av kommun-

fullmäktige 2012-11-27 § 121, behöver revideras då bland annat värdena 

för direktupphandling har förändrats över tid.  

 

Förslag till ny upphandlingspolicy har upprättats.  

 

Upphandlingspolicyn gäller för Storumans kommun och innehåller riktlin-

jer som, utöver lag om offentlig upphandling, ska tillämpas vid upphandling 

av varor och tjänster samt byggentreprenader. Upphandlingspolicyn regle-

rar bland annat kommunens direktupphandling samt miljömässiga och 

etiska hänsynstaganden vid upphandlingar. 

 

Beredande organs förslag 

Teknisk chef Anton Stenvalls tjänsteutlåtande 2023-02-09.  

Kommunstyrelsens arbetsutskotts protokoll 2023-03-21 § 33. 

Kommunstyrelsens protokoll 2023-04-04 § 53. 

 

Kommunstyrelsens förslag  

 

att upprättat förslag till upphandlingspolicy med tillhörande riktlinjer för 

direktupphandling antas 

 

att den nya upphandlingspolicyn ersätter upphandlingspolicy antagen av 

kommunfullmäktige 2012-11-17 § 121.  

 

Yrkande 

Ulf Vidman (M), biträdd av Hans-Peter Carlson (L) och Harald Kristiansen 

(V) yrkar  

 

att ärendet återremitteras för ytterligare beredning efter att kommunfull-

mäktige antagit strategisk plan för perioden 2024-2027. 

 

Propositionsordning 

Ordföranden ställer proposition på om ärendet ska avgöras vid dagens 

sammanträde eller vid senare tillfälle, vilket innebär bifall till återremiss-

yrkandet. Ordföranden finner att ärendet ska avgöras vid senare tillfälle och 

kommunfullmäktige bifaller därmed återremissyrkandet.  
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KF § 51 – forts.  

 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

att återremittera ärendet för ytterligare beredning efter att kommunfullmäk-

tige antagit strategisk plan för perioden 2024-2027 

----- 
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KF § 52  KS/2023:2 - 210 

 

Planeringsstrategi för Storumans kommun 
 

Den 1 april 2020 ändrades i 3 kapitlet Plan- och bygglagen. Syftet med änd-

ringen är att översiktsplaneringen ska bedrivas kontinuerligt, vara framåt-

syftande och att översiktsplanen ska hållas aktuell. I detta blir planerings-

strategin det centrala nya verktyget. Planeringsstrategin ska antas senast 24 

månader efter ordinarie val. Antar kommunen inte en planeringstrategi eller 

en ny översiktsplan senast den 11 september 2024 anses planerna vara inak-

tuella. Detta innebär bland annat att standardförfarande, samordnat förfa-

rande och förenklat förfarande inte kan tillämpas vid framtagandet av de-

taljplaner. En översiktsplan eller relevanta delar av den måste även vara ak-

tuell för att användas vid prövningen av en fråga om upphävande av eller 

dispens från strandskyddet inom utpekat LIS-område. 

 

I samband med framtagandet av planeringsstrategi ska kommunen ta ställ-

ning till ändrade planeringsförutsättningar av betydelse för översiktsplanens 

aktualitet samt kommunens fortsatta arbete med översiktsplaneringen. 

Kommunen ska även bedöma i vilken utsträckning planerna är aktuella. 

Bedömningar görs även för fördjupningar, tematiska tillägg samt styrdoku-

ment som är av relevans för översiktsplanearbetet. 

 

Storumans kommun saknar idag en planeringsstrategi för kommunen och är 

i behov av en sådan för att ha ett generellt stöd i framtagandet av nya över-

siktsplaner. En aktuell översiktsplan med tillhörande fördjupningar och te-

matiska tillägg är viktigt för att det ska ge stöd för efterföljande planering 

och beslut. Planerna måste vara aktuella för att fungera som vägledning, vid 

såväl kommunens egna beslut om bland annat detaljplaner och bygglov, 

som andra myndigheters beslut om exempelvis tillstånd enligt miljöbalken. 

 

Mot bakgrund av ovanstående har förslag till planeringsstrategi upprättats.  

 

Beredande organs förslag 

Samhällsplanerare Alexander Sahlströms tjänsteutlåtande 2023-03-06. 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts protokoll 2023-03-21 § 35. 

Kommunstyrelsens protokoll 2023-04-04 § 54. 

 

Kommunfullmäktige beslutar  

 

att anta upprättat förslag till planeringsstrategi för Storumans kommun.  

----- 
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KF § 53  KS/2023:120 - 112 

 

Borgerliga begravningsförrättare - arvodering 
 

Kommunfullmäktige beslutade 1992-06-30 § 66 att Storumans kommunen 

ska utse borgerliga begravningsförrättare som arvoderas med ett helt dagar-

vode enligt kommunens arvodesreglemente.  

 

När en person avlider har de anhöriga ett övergripande ansvar för begrav-

ning och gravsättning. De har då följande valmöjligheter: 

 

o Begravning enligt Svenska kyrkans ordning 

o Begravning enligt ordning i annat trossamfund 

o Borgerlig begravning 

o Gravsättning utan föregående högtidsakt eller minnesstund 

 

Om den avlidne inte efterlämnar någon anhörig är det den kommun där den 

avlidne senast var folkbokförd som ska ordna begravningen. 

 

Begravningsavgiften betalas av alla via skattsedeln. I begravningsavgiften 

ingår gravplats eller motsvarande som man har i 25 år, gravsättning, vissa 

transporter, kremering, lokal för förvaring, visning av stoftet och lokal för 

en begravningsceremoni (utan religiösa symboler) 

 

Bedömning 

För den avlidne som är med i Svenska kyrkan ingår en kyrklig begravning 

om anhöriga det väljer. Om man är medlem i annat trossamfund ingår i re-

gel något som motsvarar det som hålls av Svenska kyrkan. Bedömningen är 

att vi fortsättningsvis fortsätter med att utse borgerlig begravningsförrättare 

om sådana anmält intresse för uppdraget och bedöms vara lämpliga. Ersätt-

ningen till borgerlig begravningsförrättare bedöms ska erläggas av de anhö-

riga. Begravningsförrättaren och anhöriga kommer själva överens om er-

sättningen. 

 

Beredande organs förslag 

Koncernchef Peter Perssons tjänsteutlåtande 2023-03-07. 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts protokoll 2023-03-21 § 36. 

Kommunstyrelsens protokoll 2023-04-04 § 55. 

 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

att anhöriga ersätter direkt den borgerliga begravningsförrättaren för för-

rättningen 
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KF § 53 – forts.  

 

att den borgerliga begravningsförrättaren och anhöriga själva ska komma 

överens om ersättningen 

 

att upphäva kommunfullmäktiges beslut 1992-06-30 § 66 om att borgerliga 

begravningsförrättare arvoderas med helt dagarvode enligt kommunens ar-

vodesreglemente.  

----- 
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KF § 54  KS/2022:149 - 107 

 

Återrapportering - utökat ägande i Visit Hemavan Tärnaby 

AB 
 

Kommunfullmäktige beslutade 2022-04-28 § 61 att Storumans kommun-

företag AB medges utöka sitt ägande i Visit Hemavan Tärnaby AB samt att 

innan Storumans kommunföretag AB tar beslut om eventuellt förvärv ska 

återrapportering göras till kommunfullmäktige. 

 

Storumans kommunföretag AB har gått ut med ett erbjudande till samtliga 

aktieägare i Visit Hemavan Tärnaby AB om att förvärva deras aktier till ett 

nominellt värde det vill säga 1 000 kronor för varje aktie. Erbjudandet har 

villkorats med att ett slutligt förvärv av aktierna förutsätter ett ytterligare 

beslut i styrelsen i kommunföretag om förvärv av aktierna efter återrappor-

tering till kommunfullmäktige. 

 

Samtliga 18 aktieägare i Visit Hemavan Tärnaby AB har tackat ja till erbju-

dandet. Totalt så uppgår förvärvet av aktierna till 860 000 kronor medan 

substansvärdet totalt för förvärvade aktier uppgår till 1 349 025 kronor en-

ligt bolagets prelimära årsredovisning 2022. 

 

Beredande organs förslag 

Koncernchef Peter Perssons tjänsteutlåtande 2023-03-02. 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts protokoll 2023-03-21 § 37. 

Kommunstyrelsens protokoll 2023-04-04 § 56. 

 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

att godkänna återrapporteringen. 

----- 
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KF § 55  KS/2021:908 - 214 

 

Antagande av detaljplan för bostäder - del av fastigheten 

Björkfors 1:18 i Hemavan 
 

Planens syfte 

Syftet med planen är att möjliggöra byggande av 5 nya bostäder på del av 

fastigheten Björkfors 1:18.  

 

Bakgrund 

En representant (via fullmakt) för ägare av tilltänkta nya tomterna (genom 

arvskifte) har ansökt om att få upprätta detaljplan för Björkfors 1:18. Ett 

positivt planbesked lämnades av miljö- och samhällsbyggnadsnämnden 

2020-10-28, § 159. 

 

Planområdet ligger i nordvästra Hemavan och omfattar cirka 1,3 hektar. 

 

Bestämmelser och ställningstaganden  

Riksintressen 

Aktuellt område ligger delvis inom riksintresse för naturvård enligt 3 kap.  

6 § miljöbalken (MB) samt inom riksintresse för friluftsliv och rörligt fri-

luftsliv enligt 3 kap. 6 § MB. Väg E12 utgör riksintresse för kommunikat-

ioner enligt 3 kap 8 § MB. Platsen ligger intill exploaterat område.  

Tillkommande bebyggelse bedöms inte påverka riksintressena negativt. 

 

Fördjupad översiktsplan (FÖP) 

För Hemavan samhälle finns en FÖP från 2011. Planförslaget bedöms strida 

mot gällande FÖP då en liten del av området är utpekat som skyddsvärd 

jordbruksmark/miljö. I övrigt saknas utpekad markanvändning. Planarbetet 

har skett genom utökat planförfarande då förslaget bedöms strida mot gäl-

lande FÖP. 

 

Samråds- och granskningstid 

För att förbättra kunskapsunderlaget och ge möjligheter till insyn och på-

verkan har samråd pågått under tiden 24 november till och med 16 decem-

ber 2021. Kungörelse om samrådet har skett i ortstidningar och på kommu-

nens webbplats. Inbjudna till samrådet har varit myndigheter, fastighetsä-

gare, arrendatorer, intresseorganisationer och andra som har väsentligt in-

tresse av frågan. Alla inkomna yttranden har sammanställts i en samrådsre-

dogörelse. Planförslaget har justerats utifrån det som framkom under sam-

rådet, bl.a. har planområdets geotekniska förhållanden utretts vidare. 
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KF § 55 – forts.  

 

Granskning av det reviderade planförslaget har skett under tiden 5 oktober 

till och med 26 oktober 2022. Utifrån inkomna yttranden under gransk-

ningstiden har inga ändringar föranletts i planhandlingarna.  

 

Ändringar efter granskningstiden 

Efter granskningstiden har löpt ut har diskussioner förts med representanter 

från kommunstyrelseförvaltningens tekniska avdelning angående va-

ledningar inom kvartersmark. Enligt överenskommelse har u-områden ut-

pekats i plankartan. Ändring är inte anse som väsentlig förändring och där-

för bedöms att ingen ytterligare granskningstid krävs.  

 

Sammanfattning  

Då inga kvarstående synpunkter finns på planförslaget samt att planproces-

sen har visat att markområdet är lämpligt för den bebyggelse och de bygg-

nadsverk som planen avser har miljö- och samhällsbyggnadsnämnden be-

slutat godkänna detaljplanen och föreslå att kommunfullmäktige godkänner 

densamma.  

 

Miljö- och samhällsbyggnadsnämnden har 2022-12-14 beslutat godkänna 

detaljplanen samt föreslå att kommunfullmäktige antar densamma.  

 

Vid kommunstyrelsens behandling 2023-02-14 beslutades att bordlägga 

ärendet.  

 

Beredande organs förslag 

Miljö- och samhällsbyggnadsnämndens protokoll 2022-12-14 § 148. 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts protokoll 2023-01-31 § 2. 

Kommunstyrelsens protokoll 2023-04-04 § 57. 

 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

att anta upprättat förslag till detaljplan för del av fastigheten Björkfors 1:18 

i Hemavan.  

----- 

 

 

 

 

 

 

 



STORUMANS KOMMUN PROTOKOLL 56 (70)  

    

Kommunfullmäktige 2023-04-19  

 

_________________________________________________________________________________________________________________  

Justering (sign)  Expediering  

 

 

KF § 56  KS/2023:104 - 009 

 

Redovisning av internkontroll 2022 
 

Enligt kommunens reglemente för internkontroll ska en sammanställning av 

rapporterna från föregående år redovisas till kommunfullmäktige senast 

april månad. 

 

Kommunstyrelsen och samtliga nämnder har haft en plan för internkontroll 

2022. Kommunstyrelsen och samtliga nämnder har gjort en uppföljning av 

internkontroll för verksamhetsåret 2022. 

 

Sammantaget bedöms utifrån gjorda uppföljningar av internkontroll 2022 

att internkontrollen i huvudsak fungerar tillfredsställande. Utvecklingsbe-

hov är bedömt enligt följande: 

 

o Fritids-, kultur- och utbildningsnämnden har bedömt att man har ut-

vecklingsbehov vad gäller budgetföljsamhet och rutiner för systema-

tiskt kvalitetsarbete.  

o Omsorgsnämnden har bedömt att man har utvecklingsbehov vad gäl-

ler budgetföljsamhet och arbetsmiljö. 

o Kommunstyrelsen har bedömt att man har utvecklingsbehov vad gäl-

ler delegation, arbetsmiljö samt budgetföljsamhet i nämnder och 

måluppfyllelse i nämnder. (Två nämnder visar inte vidtagna åtgärder 

i prognoserna samt att en nämnd inte prognostiserar måluppfyllelsen 

i delårsrapporten) 

o Miljö- och samhällsbyggnadsnämnden har bedömt att man har ut-

vecklingsbehov i IT-stöd. (Driftstopp) 

 

Beredande organs förslag 

Koncernchef Peter Perssons tjänsteutlåtande 2023-03-23. 

Kommunstyrelsens protokoll 2023-04-04 § 58. 

 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

att godkänna redovisningen av internkontroll 2022. 

----- 
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KF § 57  KS/2023:136 - 042 

 

Årsredovisning och ansvarsfrihet 2022 - kommunalförbundet 

Lystkom 
 

Direktionen i kommunalförbundet Lystkom beslutade 2023-03-02 att fast-

ställa årsredovisningen för 2022 och överlämna den till revisorerna för 

granskning och till respektive medlemskommuns fullmäktige för beslut om 

ansvarsfrihet för direktionen för 2022. 

 

Beredande organs förslag 

Kommunstyrelsens protokoll 2023-04-04 § 59. 

 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

att notera årsredovisning 2022 för kommunalförbundet Lystkom 

 

att bevilja direktionen för kommunalförbundet Lystkom och dess enskilda 

förtroendevalda ansvarsfrihet för år 2022. 

----- 

 

 

 

 



STORUMANS KOMMUN PROTOKOLL 58 (70)  

    

Kommunfullmäktige 2023-04-19  

 

_________________________________________________________________________________________________________________  

Justering (sign)  Expediering  

 

 

KF § 58  KS/2023:137 - 253 

 

Riktlinjer för försäljning av tomter för permanentboende i 

Storumans kommun 
 

Kommunfullmäktige har 2017-11-28 § 94 antagit rutiner vid försäljning av 

tomter för permanentboende. 

 

Storumans kommuns ambition är att tillskapa attraktiva tomter för perma-

nentboende i främst Hemavan, Tärnaby och Storuman. Kommunen vill för-

dela villatomter för permanentboende till privatpersoner och förhindra köp i 

spekulationssyfte. För att undvika detta finns behov av nya riktlinjer för 

försäljning av tomter för permanentboende.  

 

Förslag till nya riktlinjer har därför tagits fram som innebär följande.  

 

Intresselista eller tomtkö kommer inte förekomma. När försäljning av tom-

ter till ett nytt område väl blir av, så kommer det offentliggöras på hemsi-

dan, i lokalpressen och på sociala medier. Tomterna kommer ligga ute i 

några veckor och alla har då en chans att söka.  

 

Med dessa nya riktlinjer kommer försäljning av nya områden med hög  

efterfrågan säljas via lottdragning och de äldre områdena med låg efterfrå-

gan med ”först till kvarn”-metoden.  

 

Prissättning av nya områden kommer ske utifrån självkostnadsprincipen, 

kvadratmeterpriset kommer därför skilja mellan olika områden.  

 

För äldre tomtområden tillämpas vid var tid gällande kommunstyrelsetaxa.  

 

Flertalet viten föreslås om köpare inte följer riktlinjerna. Viten finns för att 

undvika köp i spekulationssyfte, att fastigheterna bebyggs och att folk fak-

tiskt bosätter sig och betalar skatt till kommunen.  

 

Det finns rätt att frångå riktlinjerna, beslut om detta fattas av kommunsty-

relsen.  

 

Beredande organs förslag 

Mark- och exploateringsingenjör Tim Sehlströms tjänsteutlåtande  

2023-03-08. 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts protokoll 2023-03-21 § 41. 

Kommunstyrelsens protokoll 2023-04-04 § 60. 
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KF § 58 – forts.  

 

Kommunstyrelsens behandling 2023-04-04 § 60 

Efter yrkande från Hans-Peter Carlson (L) beslutade kommunstyrelsen att 

tidsfristen i avsnittet 10. Bygglov i förslaget till riktlinjer ändras till 6 måna-

der i stället för 3 månader innebärande att första och andra meningen får 

följande lydelse:  

 

När köpehandling upprättats har intressent 6 månader på sig att erhålla 

bygglov. Om dessa villkor inte uppfylls inom 6 månader förverkas rätten till 

tomten och reservationen.  

 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

att anta upprättat förslag till riktlinjer för försäljning av tomter för perma-

nentboende 

 

att upphäva kommunfullmäktiges beslut 2017-11-28 § 94 och att tillhö-

rande antagna riktlinjer därmed upphör att gälla. 

----- 
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KF § 59  KS/2022:663 - 101 

 

Avsägelse av förtroendeuppdrag - kommunfullmäktige 
 

Sofia Asplund har utsetts till ersättare i Storumans kommunfullmäktige för 

Vänsterpartiet innevarande mandatperiod.  

 

Sofia Asplund har 2023-03-06 inkommit med en avsägelse av uppdraget.  

 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

att godkänna avsägelsen 

 

att begära ny rösträkning hos länsstyrelsen.  

----- 
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KF § 60  KS/2022:663 - 101 

 

Avsägelse av förtroendeuppdrag - kommunfullmäktige 
 

Länsstyrelsen har 2023-03-09 utsett Bengt Erik Åkebrand till ny ersättare i 

Storumans kommunfullmäktige för Sverigedemokraterna resterande del av 

innevarande mandatperiod.  

 

Bengt Erik Åkebrand har 2023-03-16 inkommit med en avsägelse av upp-

draget.  

 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

att godkänna avsägelsen  

 

att begära ny rösträkning hos länsstyrelsen.  

----- 
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KF § 61  KS/2022:813 - 107 

 

Val av revisor - kommunalförbundet Partnerskap Inland - 

Akademi Norr 
 

Kommunfullmäktige har 2022-11-22 utsett ledamot, ersättare samt revisors-

ersättare i kommunalförbundet Partnerskap Inland – Akademi Norr inne-

varande mandatperiod enligt följande: 

 

Direktionen 

Parti Ledamöter Parti Ersättare 

S Ulrik Dahlgren L Hans-Peter Carlson 

 

Revisorer 

Parti Revisor Parti Revisorsersättare 

* Vakant S Jan-Olof Pennling 

 

I samband med detta beslutades att utse revisor vid nästa sammanträde.  

 

Information vid sammanträdet 

Enligt uppgift från kommunrevisorernas sakkunniga biträde har man inom 

kommunrevisionen ännu inte utsett ordförande och vice ordförande för in-

nevarande mandatperiod. Mot bakgrund av detta bör kommunfullmäktige 

avvakta med val av revisor till kommunalförbundet till dess att kommunre-

visionens ordförande och vice ordförande är utsedda. Beslut om detta 

kommer att tas i närtid. 

 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

att utse revisor i kommunalförbundet Partnerskap Inland – Akademi Norr 

vid kommunfullmäktiges nästa sammanträde den 13 juni.  

----- 
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KF § 62  KS/2023:110 - 107 

 

Val av lekmannarevisor och suppleant för lekmannarevisorn 

- Storumans kommunföretag AB 2023-2027 
 

Kommunfullmäktige har 2023-02-28 § 14 utsett ledamöter till styrelsen för 

Storumans kommunföretag AB innevarande mandatperiod fram till ordina-

rie bolagsstämma 2027.  

 

I samband med det beslutades att utse lekmannarevisor och suppleant för 

lekmannarevisorn vid kommunfullmäktiges nästa sammanträde.  

 

Information vid sammanträdet 

Enligt uppgift från kommunrevisorernas sakkunniga biträde har man inom 

kommunrevisionen ännu inte utsett ordförande och vice ordförande för in-

nevarande mandatperiod. Mot bakgrund av detta bör kommunfullmäktige 

avvakta med val av lekmannarevisor och suppleant i bolaget till dess att 

kommunrevisionens ordförande och vice ordförande är utsedda. Beslut om 

detta kommer att tas i närtid. 

 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

att utse lekmannarevisor och suppleant för lekmannarevisorn i Storumans 

kommunföretag AB vid kommunfullmäktiges nästa sammanträde den 13 

juni.  

----- 
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KF § 63  KS/2023:111 - 107 

 

Val av lekmannarevisor och suppleant för lekmannarevisorn 

- Fastighets AB Umluspen 2023-2027 
 

Kommunfullmäktige har 2023-02-28 § 15 utsett ledamöter till styrelsen för 

Fastighets AB Umluspen innevarande mandatperiod fram till ordinarie bo-

lagsstämma 2027.  

 

I samband med det beslutades att utse lekmannarevisor och suppleant för 

lekmannarevisorn vid kommunfullmäktiges nästa sammanträde.  

 

Information vid sammanträdet 

Enligt uppgift från kommunrevisorernas sakkunniga biträde har man inom 

kommunrevisionen ännu inte utsett ordförande och vice ordförande för in-

nevarande mandatperiod. Mot bakgrund av detta bör kommunfullmäktige 

avvakta med val av lekmannarevisor och suppleant i bolaget till dess att 

kommunrevisionens ordförande och vice ordförande är utsedda. Beslut om 

detta kommer att tas i närtid. 

 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

att utse lekmannarevisor och suppleant för lekmannarevisorn i Fastighets 

AB Umluspen vid kommunfullmäktiges nästa sammanträde den 13 juni.  

----- 
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KF § 64  KS/2023:112 - 107 

 

Val av lekmannarevisor och suppleant för lekmannarevisorn 

- Industri- och logistikcentrum i Storuman AB 
 

Kommunfullmäktige har 2023-02-28 § 16 utsett ledamöter till styrelsen för 

Industri- och logistikcentrum i Storuman AB innevarande mandatperiod 

fram till ordinarie bolagsstämma 2027.  

 

I samband med det beslutades att utse lekmannarevisor och suppleant för 

lekmannarevisorn vid kommunfullmäktiges nästa sammanträde.  

 

Information vid sammanträdet 

Enligt uppgift från kommunrevisorernas sakkunniga biträde har man inom 

kommunrevisionen ännu inte utsett ordförande och vice ordförande för in-

nevarande mandatperiod. Mot bakgrund av detta bör kommunfullmäktige 

avvakta med val av lekmannarevisor och suppleant i bolaget till dess att 

kommunrevisionens ordförande och vice ordförande är utsedda. Beslut om 

detta kommer att tas i närtid. 

 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

att utse lekmannarevisor och suppleant för lekmannarevisorn i Industri- och 

logistikcentrum i Storuman AB vid kommunfullmäktiges nästa samman-

träde den 13 juni.  

----- 
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KF § 65  KS/2023:113 - 107 

 

Val av lekmannarevisor och suppleant för lekmannarevisorn  

- Storuman Kommunföretags Ekonomiförvaltning AB 
 

Kommunfullmäktige har 2023-02-28 § 17 utsett ledamöter till styrelsen för 

Storuman Kommunföretags Ekonomiförvaltning AB innevarande mandat-

period fram till ordinarie bolagsstämma 2027.  

 

I samband med det beslutades att utse lekmannarevisor och suppleant för 

lekmannarevisorn vid kommunfullmäktiges nästa sammanträde.  

 

Information vid sammanträdet 

Enligt uppgift från kommunrevisorernas sakkunniga biträde har man inom 

kommunrevisionen ännu inte utsett ordförande och vice ordförande för in-

nevarande mandatperiod. Mot bakgrund av detta bör kommunfullmäktige 

avvakta med val av lekmannarevisor och suppleant i bolaget till dess att 

kommunrevisionens ordförande och vice ordförande är utsedda. Beslut om 

detta kommer att tas i närtid. 

 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

att utse lekmannarevisor och suppleant för lekmannarevisorn i Storuman 

Kommunföretags Ekonomiförvaltning AB vid kommunfullmäktiges nästa 

sammanträde den 13 juni.  

----- 
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KF § 66  KS/2023:114 - 107 

 

Val av lekmannarevisor och suppleant för lekmannarevisorn  

- Hemavan Tärnaby Airport AB 
 

Kommunfullmäktige har 2023-02-28 § 18 utsett ledamöter till styrelsen i 

Hemavan Tärnaby Airport AB fram till och med ordinarie bolagsstämma 

2027.  

 

I samband med det beslutades att lekmannarevisor och suppleant för lek-

mannarevisorn utses vid kommunfullmäktiges nästa sammanträde. 

 

Information vid sammanträdet 

Enligt uppgift från kommunrevisorernas sakkunniga biträde har man inom 

kommunrevisionen ännu inte utsett ordförande och vice ordförande för in-

nevarande mandatperiod. Mot bakgrund av detta bör kommunfullmäktige 

avvakta med val av lekmannarevisor och suppleant i bolaget till dess att 

kommunrevisionens ordförande och vice ordförande är utsedda. Beslut om 

detta kommer att tas i närtid. 

 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

att utse lekmannarevisor och suppleant för lekmannarevisorn i Hemavan 

Tärnaby Airport AB vid kommunfullmäktiges nästa sammanträde den 13 

juni.  

----- 
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KF § 67  KS/2023:89 - 209 

 

Val - God man enligt Fastighetsbildningslagen 2023-2026 
 

Kommunfullmäktige har 2023-02-28 § 20 utsett gode män enligt  

Fastighetsbildningslagen mandatperioden 2023-2026 enligt följande:  

 

Erfarenhet i fråga om tätorts-

förhållanden 

Kunnig i jordbruks- och skogs-

bruksfrågor 

Parti God man Parti God man 

S Mari Salomonsson S  Thomas Salomonsson 

  C Jarl Folkesson 

  SD Ali Rubertsson 

 

I samband med det beslutades att ytterligare en god man med erfarenhet i 

fråga om tätortsförhållanden utses vid kommunfullmäktiges nästa samman-

träde.  

 

Inför dagens sammanträde har önskemål framförts om att även utse ytterli-

gare en god man kunnig inom skogsbruks- och jordbruksfrågor. 

 

Förslag vid sammanträdet 

Valberedningens vice ordförande Ulf Vidman (M) föreslår 

 

att Martin Bengtsson (L) utses till god man med erfarenhet i fråga om  

tätortsförhållanden 

 

att Carl Olof Blomqvist (opolitisk) utses till god man kunnig i jordbruks- 

och skogsbruksfrågor. 

 

Propositionsordning 

Ordföranden ställer proposition på valberedningens förslag och finner att 

kommunfullmäktige bifaller detta.  

 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

att utse ytterligare gode män enligt Fastighetsbildningslagen mandat-

perioden 2023-2026 enligt följande: 

 

Erfarenhet i fråga om tätorts-

förhållanden 

Kunnig i jordbruks- och skogs-

bruksfrågor 

Parti God man Parti God man 

L Martin Bengtsson Opolitisk Carl Olof Blomqvist 

----- 
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KF § 68  KS/2023:261 - 107 

 

Ombud vid bolagsstämma med Storumans kommunföretag 

AB 2023 
 

Storumans kommunföretag AB håller ordinarie bolagsstämma den 2 juni  

kl. 13.00 i Storuman.  

 

Kommunfullmäktige ska utse kommunens ombud vid bolagsstämman.  

 

Förslag vid sammanträdet 

Martin Bengtsson (L) föreslår att kommunfullmäktiges ordförande  

Ann-Christine Jonsson utses. 

 

Propositionsordning 

Ordföranden ställer proposition på förslaget och finner att kommunfullmäk-

tige bifaller detta.  

 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

att utse kommunfullmäktiges ordförande Ann-Christine Jonsson till kom-

munens ombud vid bolagsstämma med Storumans kommunföretag AB 

2023. 

----- 
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KF § 69   

 

Meddelanden 
 

KS/2022:663 

Länsstyrelsens beslut 2023-03-09 att utse Bengt Erik Åkebrand till ny ersät-

tare i Storumans kommunfullmäktige för Sverigedemokraterna resterande 

del av innevarande mandatperiod. Bengt-Erik Åkebrand träder in för Daniel 

Stenvall som avsagt sig och entledigats från uppdraget.  

 

KS/2023:253 

Omsorgsförvaltningens redovisning av inrapportering till Inspektionen för 

vård och omsorg (IVO) över beviljade insatser till enskilda personer som 

inte verkställts.  

 

Lagrum Tidsperiod 

  

4 kap. 1 § Socialtjänstlagen – individ- och  

familjeomsorg 

Kvartal 1 år 2023 

 

----- 

 

 

 


